


ODAMIZ ORGAN SEÇİMLERİ 

Odamız toplantı salonunda İlçe Seçim Kurulu üyelerinin yaptığı 

Odamız organ seçimleri sonucunda Yönetim Kurulu Başkanlığına 

Abdurrahman Pınar, Meclis Başkanlığına ise İzzettin Metin seçildi. 



YENİ YÖNETİM KURULUMUZ.. 

Yapılan oda organ seçimleri sonucunda oluşan yeni Yönetim Kurulumuz ve 

Meclisimiz. 



Yönetim Kurulu Başkanımıza Hayırlı Olsun 

Ziyaretleri 

Yapılan Oda organ seçimleri sonucunda oluşan yeni yönetim kurulumuza ve 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar'a yapılan hayırlı olsun 

ziyaretleri.. 



Yeni Yönetimimizden Tobb'a Ziyaret 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanımız Sayın M.Rifat HİSARCIKLIOĞLU'nu 
ziyaret ettik. 



Yüksekova Organize Sanayi Bölgesi 

Çalışmalarımıza Devam Ediyoruz 

Yüksekova’mızda kurulacak olan ve bizzat odamız tarafından da takip 

edilen Yüksekova Organize Sanayi Bölgesi için Bilim, Sanayi ve Teknoloji 

Bakanlığı'nda gerekli görüşmeleri gerçekleştirdik. 



Yönetim Kurulu Başkanımıza Hayırlı 

Olsun Ziyaretleri.... 
Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar'a yapılan hayırlı olsun 

ziyaretlerine devam edildi. 



Yönetim Kurulu Başkanımıza Eski Başkanlardan 

Ziyaret 

Odamız Önceki Dönem Yönetim Kurulu Başkanlarından Salih Özdemir ve Sabih Kayhan 

yeni Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar'a Hayırlı olsun ziyareti 

gerçekleştirdiler.  



Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 74. Genel 

Kuruluna Katıldık. 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 74. Genel Kuruluna Yönetim Kurulu Başkanımız 

Abdurrahman Pınar, Meclis Başkanımız İzzettin Metin ve Genel Sekreterimiz Melek 

Mengeş katıldılar. 



Yeni dönem Hesapları İnceleme Komisyonu İlk 

Toplantısını Yaptı 

Yeni dönem Hesapları İnceleme Komisyonu Üyelerimiz için ilk toplantı öncesi, Odamız 

Genel Sekreteri Melek MENGEŞ tarafından Oryantasyon Eğitimi verildi. 5174 Sayılı 

Kanun ve Odamız Kalite Yönetim Sistemi çerçevesinde oluşturulan görevlendirmeler ve 

yetkiler anlatıldı. Eğitim sonrası Nisan Ayı hesapları kontrol edildi. Herhangi bir 

uygunsuzluğun olmadığı teyit edilip onaylandı.  

Hesapları İnceleme Komisyonu Üyelerimiz 

Başkan: Übeydullah KEĞİ 

Üyeler: Kadir KAÇAR, Servet KEVİBEDEN 



Yüksekova Müftüsü Odamızı Ziyaret Etti 

Yüksekova Müftüsü Şakir Şahin ve ekibi Odamızı ziyaret ettiler.  



Yüksekova Belediye Başkan Yardımcısı Odamızı 

Ziyaret Etti 

 

 Yüksekova Belediye Başkan Yardımcısı Bayram ÖZCAN Odamızı ziyaret etti. 



Odamızda Kobigel-Kobi Gelişim Destek Eğitimi 

Düzenlendi 

Odamız ve Hakkari KOSGEB Müdürlüğü işbirliği ile, Odamız Toplantı Salonu'nda 

30.05.2018 tarihinde saat: 13:00'de, Kobigel-Kobi Gelişim Destek Programı kapsamında 

bilgilendirme çalıştayı düzenlendi. Bilgilendirme çalıştayına Hakkari Kosgeb'ten Ziya 

Ökdemir konuşmacı olarak katıldı. Toplantıda Kobigel-Kobi üretim yapan firmalara 

kosgeb desteği hakkında bilgi verildi. 



Odamız ve Tobb İşbirliği İle Geleneksel Gıda 

Yardımı Yapıldı 

Odamız ve TOBB işbirliği ile 800 kişiye gıda yardımı yapılmaya başlandı. Toplamda 800 

aile olmak üzere hazırlanan gıda paketleri Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman 

Pınar, yine Yönetim Kurulumuz İbrahim Akın, Fatih Arslan ve Tahir Geylani Ayrıca Meclis 

Başkanımız İzzettin Metin'in ve Meclis Başkan Yardımcısı Şakir Tekçi'ninde katılımıyla 

Ramazan ayı münasebetiyle dağıtılmak üzere muhtarlara teslim edildi. 



Odamız ve Tobb İşbirliği İle Geleneksel Gıda 

Yardımı Yapıldı 

Odamız ve TOBB işbirliği ile 800 kişiye gıda yardımı yapılmaya başlandı. Toplamda 800 

aile olmak üzere hazırlanan gıda paketleri Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman 

Pınar, yine Yönetim Kurulumuz İbrahim Akın, Fatih Arslan ve Tahir Geylani Ayrıca Meclis 

Başkanımız İzzettin Metin'in ve Meclis Başkan Yardımcısı Şakir Tekçi'ninde katılımıyla 

Ramazan ayı münasebetiyle dağıtılmak üzere muhtarlara teslim edildi. 



Yüksekova Kaymakamını Ziyaret Ettik 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman PINAR ve Yönetim Kurulu Başkan 

Yardımcılarımız İbrahim AKIN, Seracettin KEĞİ ve Fatih ARSLAN Yüksekova 

Kaymakamı ve Yüksekova Belediye Başkan Vekili Mahmut KAŞIKÇI'yı makamında 

ziyaret ettiler. Ziyaret kapsamında, yapılacak ortak projeler hakkında da 

değerlendirmeler yapıldı 


